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企業簡介 Corporate Profile

Shenzhou International Group Holdings Limited (“Shenzhou International”)

and its subsidiaries (the “Group”) represent the largest vertically integrated

knitwear manufacturer in China. The Group is principally engaged in the

manufacture of high-end knitwear on an OEM basis. The Group was also

the largest exporter of knitwear and the largest PRC textile supplier to

Japan according to the 2004 report on the development of China’s textile

industry and the 2004 annual report on China’s international trade in

textiles and clothing. According to the China Knitting Industry Association,

the Group ranked first in terms of profit before taxation and second in

terms of sales among China’s knitwear manufacturers in 2004.

The shares of Shenzhou International have been listed on the Main Board

of the Stock Exchange of Hong Kong Limited since 24 November 2005.

申洲國際集團控股有限公司（「申洲國際」）及其附屬公

司（「本集團」）為中國最具規模的縱向一體化針織製造

商，主要以代工（OEM）方式為客戶製造質量上乘的針

織品。根據二零零四年中國紡織工業發展報告及中國

紡織品服裝對外貿易報告，申洲國際是中國最大的針

織服裝出口商，也是日本在中國最大的紡織品供應

商。此外，根據中國針織工業協會對針織企業二零零

四年度的排名，按稅前利潤及銷售額計，本集團分別

位列第一位及第二位。

申洲國際於二零零五年十一月二十四日在香港聯合交

易所有限公司主板上市。


